

CONCEPT NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING

VOORJAARSVERGADERING

Datum: Zaterdag 6 juni 2026

Aanvang: Aansluitend aan BALV, einde uiterlijk 17.00 uur

Plaats: Grand Hotel ter Duin, Hogeweg 55 4328 PB Burgh-Haamstede

Aanwezig: Handtekeningenlijst verkrijgbaar bij secretaris

Er zijn 24 afzeggingen en 16 machtigingen voor zowel de BALV als de ALV.

Aanwezig vanuit bestuur: Gerrit Bussink (voorzitter), Paul Frank (secretaris), Dirk Jongejan (penningmeester), Roland Krijger (havencommissaris) en Albert Naardin (commissaris zelfwerkzaamheid)

1. Opening en welkom door de voorzitter

De voorzitter heet de aanwezige leden welkom bij de algemene ledenvergadering.

2. Mededelingen & ingekomen stukken

- De voorzitter doet het voorstel Leen Verloo voor te dragen als lid van verdienste vanwege zijn grote inzet voor de vereniging

Besluit:

De ALV stemt in met de voordracht. Deze wordt bij de volgende ALV geformaliseerd in bijzijn van Leen zelf.

- Ingekomen stukken:
 - brandveiligheidsonderzoek (agendapunt 7)
 - Cees Breuker voor agendapunten 7 en 8
 - Viertal stukken voor agendapunt 8 (haveninrichting) (Rene Kasteleijn, Jos de Sonnevile)
 - Commentaar van Michel Freericks op de ingekomen stukken
- Ingezonden brieven:
 - **Ingezonden brief – Jos de Sonnevile**
Jos vraagt aandacht voor de planning van de voor- en najaarsvergadering. Hij stelt voor twee ALV's per jaar te blijven organiseren en deze bij voorkeur te plannen in april/mei en oktober/november, vanwege de vakanties.

Reactie voorzitter

De voorzitter geeft aan dat de huidige datum in juni samenhangt met de benodigde voorbereidingstijd voor de financiële rapportage. Deze rapportage vraagt zorgvuldig voorbereidingswerk. De huidige planning blijft om die reden ongewijzigd. Twee ALV's per jaar is al de gebruikelijke gang van zaken.

- **Ingezonden brief – Jos de Sonnevile**

Jos geeft aan dat hij de toon van de e-mail van de secretaris over de winterligging als onprettig heeft ervaren. Volgens het reglement stemmen bestuur en lid dit samen af. Het bestuur geeft aan dat sommige leden zich niet aan de afspraken houden.

Reactie secretaris

De secretaris licht toe dat de e-mail aan alle ligplaatshouders is gericht. Roland Krijger geeft aan dat de havenmeesters overlast ervaren van ligplaatshouders die hun tijdelijke box niet op de afgesproken datum hebben verlaten. Inmiddels heeft het bestuur gesproken met leden die in de winter van ligplaats wisselen. Zij hebben begrip getoond voor het standpunt van het bestuur.

Coote Evers-Groenewoud vraagt zich af hoe vaak dit probleem voorkomt en stelt voor leden aan te spreken op hun gedrag. Roland Krijger geeft aan dat dit al gebeurt, maar weinig effect heeft.

Besluit

Ligplaatshouders maken onderling afspraken over het gebruik van de plek, inclusief het verrekenen van elektriciteitsverbruik (eventueel met gebruik van een tussenmeter). De ligplaatshouders geven de gemaakte afspraken door aan de havenmeesters. Op de passantensteiger mogen in de winter geen leden liggen.

- **Ingekomen stuk [MG1][v2]**Hilde Degraen

Hilde Degraen geeft, naar aanleiding van de vorige ALV, aan dat zij het vreemd vindt dat alleen de voorzitter kan bepalen of er tijdens de vergadering schriftelijk wordt gestemd. Volgens haar past dit niet binnen een vereniging.

Reactie bestuur

De huidige werkwijze is vastgelegd in de statuten; stemmingen worden via de agenda aangekondigd. Het bestuur zal een alternatief voorstel formuleren voor het besluit tot een schriftelijke stemming. Het bestuur onderzoekt tevens de mogelijkheid om tijdens de vergadering elektronisch te stemmen. Een statutenwijziging hiervoor zal de volgende (bijzondere) ledenvergadering worden voorgelegd.

Een verzoek voor een schriftelijke stemming moet nu minimaal vijf dagen van tevoren worden ingediend, zodat het bestuur dit kan voorbereiden.

3. Concept notulen van de BALV van 20 september 2025 naar tekst en inhoud

Besluit: de notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

4. Concept notulen van de ALV van 20 september 2025 naar tekst en inhoud

Besluit: de notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

5. Kort overzicht actuele stand financiën

Dirk Jongejan geeft een toelichting op de resultaten 2023–2025 en de begroting.

- Omzet leden: de contributies leveren stabiel gemiddeld circa €110.000 per jaar op.
- Omzet derden: inkomsten van externe partijen liggen ongeveer een derde hoger dan de bijdrage van leden.
- Kosten: onderhoudskosten wisselen en zijn lastig te begroten. Een voorbeeld is de vervanging van het dak van het Oliegeultje (ca. €20.000), wat direct invloed had op het resultaat.
- Resultaat: blijft stabiel rond €14.500. Door herwaardering van onroerend goed blijft het resultaat binnen de fiscale norm (max. €15.000).
- Omzet haven en bezoeken: vorig jaar waren er 484 motorboten en 1.889 bezoeken. Het aantal motorboten daalt, maar de opbrengst stijgt doordat boten groter worden. Liggeld en servicekosten voor passanten zijn per 2026 verhoogd met 3,33%.
- Liquiditeit en investeringen (2021–2025): er is €425.285 geïnvesteerd. Recente investeringen zijn onder meer in fietsen, wifi, het clubhuis, baggeren, sloten en 8 meerpalen.
- Elektra: de prijs bedraagt €0,64 per kWh inclusief btw. Inkomsten dekken de kosten grotendeels. Leden worden gewaarschuwd voor groot verbruik in de winter (zoals kachels en ontvochtigers). Met Arno Voerman zijn P1-meters geplaatst voor inzicht per kwartier.

Kascontrole:

- 2024: kascommissie (Erik ten Feld en Pim van Zoest) verleent decharge.
- 2025: kascommissie [MG3] (Willem Vogt, Frans Jansen) verleent decharge. Willem spreekt zijn waardering uit voor de door de penningmeester geautomatiseerde boekhouding.

Vervolg: Hans Nagelkerke, Willem Vogt en de penningmeester gaan verder in gesprek over fiscale zaken.

Tot slot bedankt de voorzitter de penningmeester voor zijn inzet.

6. Aanpassing statuten artikel 16 (machtigingen)

Hans Nagelkerke licht zijn voorstel toe om de mogelijkheid tot machtigen uit de statuten te schrappen. Hij benadrukt dat de ALV het hoogste besluitorgaan is en dat niet aanwezige leden de argumenten uit de vergadering missen.

Reacties vanuit de vergadering

- **Cees Breuker** is het inhoudelijk eens, maar wil machtigingen behouden. Hij stelt voor dat het bestuur geen machtigingen kan ontvangen.
- Er wordt door het bestuur gewezen op het onderscheid tussen machtigingen ontvangen en gemachtigd zijn.
- **Ad van Hassel** vindt dat het voorstel wantrouwen richting de gang van zaken uitstraalt.
- **Hilde Degraen** benadrukt dat het mogelijk moet blijven om een machtiging af te geven.
- **Ad Smitsman** vindt dat er een negatief beeld wordt neergezet van leden die een machtiging afgeven. Hij wijst ook op de dynamiek van de vorige vergadering en dat het bestuur toen had kunnen opschorten.
- **Herman Boonstra** wijst op het belang van de discussie tijdens de vergadering en zoekt naar een tussenvorm, bijvoorbeeld door eerst zienswijzen te verzamelen en terug te koppelen.

- **Hetty Breuker** geeft aan dat leden doorgaans vooraf inhoudelijk afstemmen met degene aan wie zij een machtiging geven.
- **Willem Vogt** geeft aan dat machtigingen gebruikelijk zijn binnen verenigingen en pleit voor stemming.

Stemming

Het voorstel van Hans Nagelkerke om artikel 16 lid 6 te schrappen, krijgt 2 stemmen voor en wordt verworpen.

Vervolg en aandachtspunten:

- Er is erkenning voor de onrust die is ontstaan na de vorige vergadering. Leden kunnen voorstellen doen voor verbetering.
- Andere tijdens de vergadering genoemde voorstellen worden door de secretaris uitgewerkt en tijdig ingebracht voor een volgende vergadering.
- Er is twijfel over de aan het bestuur verleende machtigingen bij de ALV van mei 2025; de secretaris heeft dit bekeken en geconstateerd dat de uitgegeven machtigingen conform de geldende, statutaire procedure zijn verleend.
- De voorzitter benadrukt dat het correct hanteren van geldende procedures belangrijker is dan het aanpassen van die regels.

7. Brandveiligheidsonderzoek, terugkoppeling na contact met Veiligheidsregio

De **secretaris** geeft aan dat de reactie van de VRZ te summier is. Hij heeft om nadere toelichting gevraagd, maar de aanvullende antwoorden geven helaas weinig nieuwe informatie.

De **voorzitter** benadrukt dat zowel het huidige als het vorige bestuur grote waarde hecht aan brandveiligheid. De volgende maatregelen zijn tot nu toe genomen:

- voldoende blusmiddelen aanwezig, die jaarlijks extern worden gekeurd;
- mobiele pomp aanwezig;
- elektriciteit bij de verbouwing van het clubgebouw grotendeels vernieuwd; daarna is de hele haven gekeurd en waar nodig aangepast;
- gebouwen zijn gekeurd op brandveiligheid;
- opslag van gevaarlijke stoffen vindt buiten de gebouwen plaats;
- elektrische fietsen worden niet meer verhuurd.

Het bestuur geeft aan dat het grootste risico bij de boten zelf ligt, o.a. door verouderde gas- en elektriciteitsinstallaties en het zelf uitvoeren van aanpassingen aan boord.

De voorzitter geeft het woord aan Cees Breuker

Cees Breuker vraagt aandacht voor de veiligheid van de toegangs- en vluchtmogelijkheden bij de steigers. Hij maakt zich zorgen over het concentreren van de toegang via één route onder het clubgebouw. Bij brand kan deze route onbruikbaar worden, waardoor gebruikers en hulpdiensten het terrein niet goed kunnen bereiken. Dit speelt met name bij de F-steiger. Cees heeft de indruk dat de bereikbaarheid voor hulpdiensten zwaarder heeft gewogen dan de brandveiligheid voor gebruikers.

Volgens hem leidt dit tot twee belangrijke risico's: hulpdiensten kunnen er niet of moeilijk bij en aanwezigen kunnen langere tijd vastzitten op hun boot. Hij ziet het behoud en herstel van de brug als oplossing, omdat dit een extra toegangsroute biedt en de veiligheid vergroot. Hij pleit daarom voor behoud van de brug, zowel om de veiligheid te vergroten als om het karakter van de haven te behouden.

Reacties:

- De voorzitter stelt vast dat eenieder veiligheid belangrijk vindt.
- **Rene Kasteleijn** verzoekt het bestuur het calamiteitenplan te updaten. De voorzitter bevestigt dat dit op de planning staat.
- **Roger de Graaf**: vraagt of de brug op dit moment veilig is. De **havencommissaris** antwoordt dat dit voorlopig nog wel het geval is, maar dat onderhoud nodig is. De brug is van het Waterschap. De **coördinator zelfwerkzaamheid** licht toe dat de vereniging via het Omgevingsloket moet aangeven wat de toekomstplannen zijn. Dat is nu nog niet aan de orde, er is alleen sprake van schilder- en reparatie- en laswerkzaamheden.

De voorzitter last een pauze in voor een sanitaire stop en koffie of thee.

8. Update haveninrichting, heroverweging en discussie

De voorzitter meldt dat, gegeven de discussie binnen de vereniging, uitvoering van het besluit uit de vorige ALV om de F-steiger door te trekken en de brug te verwijderen, voorlopig is opgeschort. Op dit moment liggen drie scenario's ter tafel:

1. De bestaande situatie behouden en de brug renoveren;
2. Scenario 1, aangevuld met gladde loopverbindingen tussen steiger en brug en tussen brug en dijk;
3. De steiger doortrekken en de brug verwijderen, conform het besluit van de ALV van 24 mei 2025.

De voorzitter geeft het woord aan Ad van Hassel. Hij brengt een vierde optie in: de steigers doortrekken en de brug behouden. Volgens Ad heeft dit veel voordelen. Er zijn ook nadelen. Zo kunnen boten aan de dijkzijde bij hoogwater niet onder de brug door. Daarnaast zijn de kosten hoger.

De voorzitter houdt voor deze vergadering vast aan de drie genoemde scenario's.

Leden verzoeken het bestuur om contact op te nemen met het Waterschap. Zij vragen om duidelijkheid over wie verantwoordelijk is voor het onderhoud van de brug en of de vereniging zelf kan besluiten over het verwijderen of behouden van de brug.

Besluit

Het onderwerp is meningsvormend besproken. De vier opties worden verder uitgewerkt. In een volgende ALV wordt het besluit van vorig jaar opnieuw in stemming gebracht.

Dit kan in een ingelaste vergadering of tijdens de ALV in het najaar. Doel is te komen tot een breed gedragen besluit.

Willem van Zalm heeft contacten bij de gemeente en onderzoekt de rechten en plichten rond het onderhoud van de brug. De voorzitter bedankt hem hiervoor.

9. Mededelingen evenementencommissie

Er zijn geen leden van de evenementencommissie aanwezig. De voorzitter vertelt dat er al verschillende activiteiten hebben plaatsgevonden zoals de opening van seizoen en de goed georganiseerde clubtocht naar Veere waaraan 14 boten deelnamen.

Komende evenementen

11 juli viswedstrijd, inschrijven nog mogelijk

22 augustus Captain's dinner

5 september Jeu de boules wedstrijd en Walking dinner

3 oktober Mosselavond in 't Oliegeultje

De voorgenomen tocht naar Pin Mill is niet doorgegaan wegens te weinig animo. De Roggenplaat Regatta is afgeblazen omdat de organisatoren op dat moment zelf een zeiltocht maken.

De voorzitter bedankt de evenementencommissie voor hun inspanningen.

10. Havenaangelegenheden

Roland Krijger geeft een update van de actuele wachtlijst:

Boxlengte	x wachtlijstleden
Langs-steigers 8 m	5
8 m box A-steiger	5
10m box	7
10-13 m box	12
13-15 m box	1

Acht ligplaatshouders hebben een wens tot verplaatsing

Baggerwerkzaamheden: er is gebaggerd achter de A-, B- en gedeeltelijk de C-steiger. Er is hout vervangen omdat er houtrot ontstaat op de steigerranden door hoekfenders. De **havencommissaris** roept ligplaatshouders op om de hoekfenders die op de steiger zijn vastgemaakt te vervangen.

AED: er is een nieuwe onder het clubgebouw geplaatst omdat er geen direct zonlicht op de AED's mag komen

Nieuwe meerpalen: er zijn 8 palen van 14-16 m geleverd ter vervanging van 8 bestaande palen die aan vervanging toe zijn. Dit gaat komende winter gebeuren.

Illegale afvaldumping: er is op verzoek van de havenmeesters een extra camera geplaatst zodat kentekenplaten kunnen worden afgelezen bij het vermoeden van illegale afvaldumping.

Update vervanging WiFi netwerk: de coördinator zelfwerkzaamheid licht toe dat er werkzaamheden zijn uitgevoerd om de WiFi te verbeteren. Eventuele storingen met vermelding van naam en ligplaatsnummer doorgeven aan coordinator@wsvburghsluis.nl.

11. Zelfwerkzaamheid

In het havenreglement stond een inconsistentie als het gaat om de leeftijd. Dit is inmiddels aangepast. De voorzitter bedankt de coördinator zelfwerkzaamheid voor zijn inzet.

12. Rondvraag

Hans Nagelkerke refereert aan de Toekomstvisie die een aantal jaren geleden is geschreven door een commissie waar hij zelf lid van was. Hans stelt voor de Toekomstvisie op de website te publiceren.

De voorzitter vult aan dat de visie loopt tot 2027 en dat er aan een nieuwe visie moet worden gewerkt.

Rene Kasteleijn vraagt wat hij kan verwachten van het bestuur tijdens de volgende ALV als het gaat om de steigerverlenging. De voorzitter antwoordt dat er een herstemming over het genomen besluit en de vier scenario's gaat plaatsvinden.

Roger de Graaf is van mening dat als de gangway op de DE-steiger aangepast wordt dan moet de gangway op de A-steiger eveneens worden vervangen. Het bestuur bevestigt dat dit ook bekeken moet worden.

13. Sluiting met aansluitend borrel en hapjes

De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun inbreng en nodigt iedereen uit voor een hapje en drankje.